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Beantwoording vragen SGP-fractie over agendapunt 11
Raadscommissievergadering van: 16-05-2023

Om een vlotte verwerking van alle vragen van alle fracties mogelijk te maken, hebben wij bij het invullen van dit format de volgende verzoeken:

 Wilt u a.u.b. gebruik maken van dít format en dit format NIET aanpassen door bijv. kolommen toe te voegen
 Levert u de vragen a.u.b. zo beknopt mogelijk aan | in lettertype Verdana 9 | a.u.b. één vraag per rij
 Gebruikt u a.u.b. voor ieder agendapunt een afzonderlijk formulier, zodat wij de vragen & antwoorden later bij het desbetreffende agendapunt kunnen opslaan

Vraag Antwoord

Welke rol krijgt jongerenparticipatie in het nieuw te vormen participatiebeleid? 
Kunt u al concrete voorbeelden noemen waaraan u denkt?      

Dit is uitwerking van het participatiebeleid. Het college is ook benieuwd naar de 
ideeën van de gemeenteraad. Daarom wordt er ook gestart in stap 1 met een 
discussie met de raad en haar wensen en ambities. 

Ben u ervan op de hoogte dat een werkgroep vanuit de Raad ook nadenkt over 
vormen van participatie om inwoners actief te betrekken? Zijn de ideeën van deze 
werkgroep al bij u bekend? Op welke wijze wordt deze werkgroep betrokken in het 
proces?

Daar zijn wij van op de hoogte, de discussie volgen wij met interesse. Naar ons 
huidige beeld gaat dit vooral om inwoners actief bij het werk van de raad te betrekken
en om mensen een podium te geven in de gemeenteraad door over vrije onderwerpen
in te kunnen spreken. Dit is een goede aanvulling en moeten we meenemen in het 
participatiebeleid, we zullen de projectleider vragen om goede afstemming met de 
werkgroep. 

Zijn er cijfers over de tevredenheid van inwoners over huidige vormen van 
participatie? En of er behoefte is aan nieuwe vormen participatie? Zo ja, kunt u dit 
met de raad delen?

Tijdens de informatieavond is het klanttevredenheidsonderzoek met uw raad 
besproken. Dat onderzoek is natuurlijk vooral gericht op dienstverlening, maar als 
commentaar is wel meegegeven dat inwoners meer behoefte hebben aan 
communicatie en participatie met de gemeente. 

Wij krijgen wel signalen uit de samenleving dat de gemeente meer open moet staan 
voor participatie. Dit zijn signalen die ook bij u binnen komen. Daarom is dit ook een 
belangrijk onderdeel van het coalitie akkoord. Waar we middels dit voorstel ook 
handen en voeten aan willen geven. 


